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Hei! 
Jeg prøver meg på noen ønsker ang. forbedringer i kommunen vår. 
Ang. veier: Ønsker fortau slik at vi kan gå trygt. Fortauene må måkes for snø om vinteren - så slipper vi 
fotgjengere å gå i bilveien. Ønsker og runde gelender som det er godt å holde seg i slik at de som har 
fysiske problemer eks. med balanse, går med rullator, krykker og andre hjelpemidler kan greie seg på 
egen hånd. 
Ønsker bedre skilting på veiene- det er altfor mye stygg kjøring i boligfeltet der jeg bor. Ønsker flere godt 
oppmerkede fotogjengeroverganger. 
Ang. beboelse: Ønsker ikke at flere hus blir bygget i Knarvik for det er nok hus. Vi trenger ha et pusterom. 
Dette er noen tanker fra meg. 😀
Ha en fin dag!
Mvh. Kari Gerd Øksnes
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